
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 27/01/2016  ηµέρα  Τετάρτη και ώρα 19.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 1  6/22-01-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της ∆ηµοτικής 

Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη   

Παρούσης της ∆ηµοτικής υπαλλήλου Αποστολάκη-Τσουπάκη  Ευαγγελίας , για την 

τήρηση των πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη 

απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:1 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Αίτηση παραχώρησης αίθουσας ως 

έδρας του αθλητικού σωµατείου ΕΠ.Α.Ρ (Όµιλος Επιτραπέζιας 

Αντισφαίρισης Ρεθύµνου)»  

Ο Πρόεδρος είπε ότι στο ∆ήµο Ρεθύµνης υποβλήθηκε η από 09/12/2015 αίτηση του 

νεοϊδρυθέντος αθλητικού σωµατείου µε την επωνυµία «Όµιλος Επιτραπέζιας 

Αντισφαίρισης Ρεθύµνου» και διακριτικό τίτλο ΕΠ.ΑΡ  µε την οποία ζητούν να 

τους παραχωρηθεί η χρήση αίθουσας, που θα εξυπηρετεί τις συναντήσεις των µελών 

της, τη διεξαγωγή σεµιναρίων και εκδηλώσεων που κύριο στόχο έχουν να προάγουν 

την αθλητική δραστηριότητα , την ψυχαγωγία και την κοινωνική ανάπτυξη σύµφωνα 

µε τις αρχές του φίλαθλου πνεύµατος. 

Στη συνέχεια είπε ότι η διάθεση ενός χώρου που εξυπηρετεί αυτό τον σκοπό ενισχύει 

την κοινωνική προσφορά της κοινότητας και του ∆ήµου γενικότερα και προτείνει να 

παραχωρηθεί η αίθουσα που βρίσκεται στον 2
ο
 όροφο, µε χρήση µόνο για δύο χρόνια, 

γιατί στο µέλλον είναι δυνατόν να προκύψουν ανάγκες για τη χρήση της αίθουσας 

από την Κοινότητα ή το ∆ήµο. 

 

 

 



Ο πρόεδρος εισηγήθηκε την έναρξη ισχύος της παραχώρησης της αίθουσας από 

28/02/2016  ηµεροµηνία λήξης της διετούς παραχώρησης της  στη Λέσχη Φίλων 

Καναρινιών Ρεθύµνου , η οποία είχε πραγµατοποιηθεί µε την απόφαση 3/2014 του 

Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου. 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα µέλη  

του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση:  

 Αριθµός Απόφασης 1 

 

                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

Την παραχώρηση της αίθουσας που βρίσκεται στο 2
ο
 όροφο του κτιρίου που  

στεγάζεται η ∆ηµοτική Κοινότητα Ατσιποπούλου, για χρήση από το αθλητικό 

σωµατείο ΕΠ.Α.Ρ (Όµιλος Επιτραπέζιας Αντισφαίρισης Ρεθύµνου)και για 

διάστηµα δύο(2) ετών και έναρξη ισχύος από 28/02/2016. 

 

  

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ-ΤΣΟΥΠΑΚΗ 

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                                ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 27/01/2016  ηµέρα  Τετάρτη και ώρα 19.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 1  6/22-01-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της ∆ηµοτικής 

Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

4. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

5. Σταύρος Γαγάνης                                          

6. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη   

Παρούσης της ∆ηµοτικής υπαλλήλου Αποστολάκη-Τσουπάκη  Ευαγγελίας , για την 

τήρηση των πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη 

απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:2 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Εκδίκαση εκκρεµούσης ένστασης της 

∆ηµοτικής Κοινότητας για την ύπαρξη ή µη δρόµου που αποτυπώνεται στους 

αναρτηµένους χάρτες στην περιοχή «Ξεµουρίδα» του οικισµού Βιολί 

Χαράκι.» 

Ο Πρόεδρος είπε ότι στη συνεδρίαση του Τοπικού Συµβουλίου την 5-12-2013 

ολοκληρώθηκε η διαδικασία εκδίκασης των ενστάσεων του προέδρου για τους 

αποτυπωµένους από τον µελετητή δρόµους στα αναρτηµένα διαγράµµατα και των 

τριών οικισµών µας, πλην της ένστασης του για τη µη ύπαρξη δρόµου στην 

περιοχή «ΞΕΜΟΥΡΙ∆Α» του οικισµού Βιολί Χαράκι που οδηγεί σε ιδιοκτησία 

των Πολυχρονάκη Ιωάννη, Πολυχρονάκη Ορέστη και Καραβανάκη Αιµίλιου, 

γιατί εκείνοι µε την α.π.307/5-12-2013 αίτηση τους ζήτησαν παράταση χρόνου 

για προσκόµιση πρόσθετων δικαιολογητικών, η οποία µε οµόφωνη απόφαση του 

συµβουλίου τους δόθηκε. 

 Με την από 22-1-2016 αίτηση τους οι προαναφερθέντες ιδιοκτήτες υπέβαλαν 

συµπληρωµατικά στοιχεία µε τα οποία τεκµηριώνεται ότι η πρόσβαση στην 

ιδιοκτησία τους πραγµατοποιείτο από µονοπάτι µεταβλητού πλάτους, αλλά µε 

αφετηρία και πορεία διαφορετική από την αποτυπωµένη στο αναρτηµένο 



διάγραµµα του µελετητή τοπογράφου µηχανικού Ξεζωνάκη Στυλιανού. 

Συγκεκριµένα όπως αναφέρεται στην από 20/11/2013 ένορκη κατάθεση του 

Ιωάννη Πολογεωργάκη, που παρίσταται στην παρούσα συνεδρίαση και είναι 

κάτοχος ιδιοκτησίας στην ίδια περιοχή έναντι της ιδιοκτησίας των Πολυχρονάκη-

Καραβανάκη , η ιδιοκτησία τους εξυπηρετείτο από µονοπάτι µεταβλητού πλάτους 

που ξεκινούσε από παλαιά λιθόκτιστη γέφυρα που κατασκευάστηκε το 1946 για 

την αποκατάσταση της συγκοινωνίας µεταξύ Ρεθύµνου και Χανίων µέσω της 

Παλαιάς Εθνικής Οδού που διακόπηκε µετά την ανατίναξη της υφιστάµενης 

γέφυρας από τους Γερµανούς και διαµέσου της κοίτης του ρέµατος έφθανε µέχρι 

την ιδιοκτησία τους. 

Η ύπαρξη του µονοπατιού µε την ίδια αφετηρία και πορεία επιβεβαιώνεται ακόµη 

από τις ένορκες βεβαιώσεις των Χαράλαµπου Καραβανάκη, Μαρίας χήρας 

Γεωργίου Πέρρου το γένος Ιωάννη και Ελένης Θωµαδάκη, Αικατερίνης 

χήρας Μιχαήλ Ροδινού το γένος Μιχαήλ και Ειρήνης Σαµψών και από το 

αρ.2501/26- 4-2013 συµβόλαιο γονικής παροχής της συµβολαιογράφου Ρεθύµνου 

Ασπασίας Κουνδουράκη µε το  επισυναπτόµενο σε αυτό τοπογραφικό διάγραµµα 

µε ηµεροµηνία  Μάρτιος 2013 του πολιτικού µηχανικού Σταύρου Πολυχρονάκη. 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος είπε ότι η εδαφική µορφολογία της περιοχής φαίνεται 

στο από 29/01/2007 απόσπασµα κτηµατολογικού διαγράµµατος ,το απόσπασµα 

χάρτου 1:5.000 της ΓΥΣ και η αρχή, καθώς και η πορεία του µονοπατιού στο από 

Ιανουαρίου 2016 τοπογραφικό διάγραµµα του πολιτικού µηχανικού 

Πολυχρονάκη Σταύρου, τα οποία και παρουσίασε στα µέλη του Συµβουλίου.  

Στο σηµείο αυτό τον λόγο πήρε ο παριστάµενος Ιωάννης Πολογεωργάκης και 

επιβεβαίωσε τα όσα µέχρι τότε είχαν λεχθεί και ότι το µονοπάτι δεν περνούσε από 

την ιδιοκτησία του , αλλά παράλληλα µε την κοίτη του ρέµατος. 

 Μετά από αυτή την παρέµβαση ο πρόεδρος πήρε και πάλι το λόγο και 

εισηγήθηκε ότι από τον αναρτηµένο χάρτη του µελετητή Ξεζωνάκη Στυλιανού 

πρέπει απαραιτήτως να διαγραφούν τα τµήµατα του µονοπατιού που διαπερνούν 

τις ιδιοκτησίες των  Ιωάννη Πολογεωργάκη και Κλαψινάκη και να επανατυπωθεί 

µε αρχή την παλαιά πέτρινη γέφυρα και πορεία διαµέσου της κοίτης του ρέµατος 

       Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα  

 µέλη του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική 

 συζήτηση:  

 

 



 

Αριθµός απόφασης 2  

   

                                         ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ 

Την αποδοχή της εισήγησης του Προέδρου για διαγραφή από τον αναρτηµένο 

χάρτη του µελετητή Ξεζωνάκη Στυλιανού των  τµηµάτων  του µονοπατιού 

που διαπερνούν τις ιδιοκτησίες του Ιωάννη Πολογεωργάκη και Κλαψινάκη, 

τον ορισµό της αρχής του µονοπατιού από την παλαιά πέτρινη γέφυρα και 

την πορεία του διαµέσου της κοίτης του ρέµατος. 

       

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ-ΤΣΟΥΠΑΚΗ 

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                                ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ 

 

                   

                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεµάτων ηµερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενηµέρωση των µελών του Τ.Σ της ∆ηµοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέµατα: 

α. Ένταξη έργων που αφορούν την περιοχή µας στο νέο ΕΣΠΑ 2015-2020. 

 Ο πρόεδρος είπε ότι από τις αρχές ∆εκεµβρίου του περασµένου έτους έχουν ανοίξει 

οι σχετικοί άξονες για την ανέγερση σχολείων πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης και 

προστασίας του περιβάλλοντος και ότι και για τους δύο άξονες έχουµε ώριµες 

µελέτες για ένταξη έργων. Συγκεκριµένα είπε ότι για τον πρώτο άξονα θα κατατεθεί 

φάκελος για την ανέγερση του 2
ου

 ∆ηµοτικού Σχολείου στην περιοχή του πάρκου 

νέων και για τον άλλο άξονα φάκελος για την ολοκλήρωση των εσωτερικών δικτύων 

αποχέτευσης των οικισµών Ατσιποπούλου, Βιολί Χαράκι, Πανοράµατος, Πρινέ και 

Γερανίου. 

β. Πρόοδος εργασιών για την ανέγερση του κτιρίου του νέου Γυµνασίου και 

Λυκείου Ατσιποπούλου. 

 Ο πρόεδρος είπε ότι χάρις στην πρωτοβουλία την οποία πήρε ο ίδιος και ο 

Αντιδήµαρχος Παιδείας κος Γεωργαλής, οι εργασίες εντός του κτιρίου αλλά και στον 

εξωτερικό αύλειο χώρο, έχουν παρουσιάσει αξιοσηµείωτη πρόοδο, ώστε πολύ 

σύντοµα να περατωθούν και το κτίριο να είναι έτοιµο να λειτουργήσει το Γυµνάσιο 

από τις 10 Μαρτίου και µετά που ορίστηκε σαν ηµεροµηνία µεταφοράς του σε 

συσκέψεις µεταξύ όλων των εµπλεκοµένων φορέων και του ∆ήµου. 

Στο κτίριο του Κόµβου από της ηµεροµηνίας αυτής και µετά θα εγκατασταθεί το 2
ο
 

ΕΠΑΛ. 

 Σε ότι αφορά τον δρόµο πρόσβασης προς το Γυµνάσιο ο πρόεδρος είπε ότι και εκεί 

υπάρχει αξιοσηµείωτη πρόοδος των εργασιών. Συγκεκριµένα έχει ολοκληρωθεί 

διαπλάτυνση  τµήµατος του δρόµου έναντι του Γυµνασίου, έχουν κατασκευαστεί 

τεχνικά έργα και έχει τοποθετηθεί το υλικό οδοστρωσίας εκτός από τµήµα της βάσης 

το οποίο αναµένεται να τοποθετηθεί µετά την εκσκαφή για τον αγωγό σύνδεσης του 

κτιρίου µε τον ΟΤΕ και τη µεταφορά στύλου του δικτύου της ∆ΕΗ έναντι της πύλης 

του γυµνασίου. Με την εν εξελίξει εργολαβία των 35.000€ θα στρωθεί µε 

ισοπεδωτική στρώση το ανηφορικό τµήµα του δρόµου στην περιοχή της παλαιάς 

δεξαµενής που παρουσιάζει έντονες ανωµαλίες και µε την άλλη εργολαβία των 

135.000€ θα ολοκληρωθούν τα υπόλοιπα  τεχνικά έργα και ο ασφαλτοτάπητας σε όλο 

το µήκος του δρόµου µέχρι το τέλος του Απριλίου. 

 



 

 γ. Μνηµείο πεσόντων στη µάχη του Ατσιποπούλου κατά την επανάσταση του 

Θερίσου. 

 Ο πρόεδρος εξέφρασε τη δυσφορία του γιατί η µελετήτρια καθυστερεί  να απαντήσει 

σε δύο έγγραφα της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου, που αφορούν 

επιπρόσθετα στοιχεία για την αµοιβή της και την προσαρµογή της µελέτης στο 

νεοαποκτηθέν οικόπεδο της οικογένειας Σαουνάτσου, έναντι του Πολιτιστικού 

Συλλόγου. 

Ο πρόεδρος είπε ακόµη ότι είναι απαίτηση πολλών φορέων και κατοίκων του 

Ατσιποπούλου, του ∆ηµάρχου και των εκπροσώπων του ιδρύµατος «Ελευθέριος 

Βενιζέλος» για την ολοκλήρωση του έργου µέχρι το τέλος του Ιουλίου του τρέχοντος 

έτους ώστε να πραγµατοποιηθούν τα εγκαίνια του εντός του 2016 κατά τη διάρκεια 

του οποίου είναι προγραµµατισµένες πολλές εκδηλώσεις µε τη συµπλήρωση 80 ετών 

από το θάνατο του Εθνάρχη µας. 

Τέλος ο πρόεδρος είπε ότι ο ίδιος κάνει έκκληση προς τη µελετήτρια να αναλογιστεί 

τις υποχρεώσεις της και να επισπεύσει την αποστολή των αιτούµενων στοιχείων. 

δ. Μήνυµα Προέδρου και µελών του Τοπικού Συµβουλίου στην εκδήλωση κοπής 

της πρωτοχρονιάτικης πίτας του Συλλόγου Ατσιπουλιανών Αττικής « Η Αγία 

Ζώνη» την 31
η
 Ιανουαρίου 2016. 

 Ο πρόεδρος είπε ότι µε επιστολή του προέδρου του συλλόγου κου Γιαννούλη Ιωάννη 

προσκλήθηκαν  ο πρόεδρος και τα µέλη του Συµβουλίου, να παραστούν στην 

εκδήλωση αυτή που πρόκειται να τιµηθεί για τις υπηρεσίες του στο Σύλλογο και την 

Κοινότητα, ο αείµνηστος τέως πρόεδρος Σκανδάλης Γεώργιος. Ο πρόεδρος στη 

συνέχεια είπε ότι επειδή τόσο ο ίδιος όσο και κανένα άλλο µέλος του Συµβουλίου 

αδυνατούν να παρευρεθούν , συνέταξε επιστολή µε  µήνυµα το οποίο παρακάλεσε να 

αναγνωστεί κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης. 

ε. Γνωµάτευση περί ύπαρξης ή µη δηµοτικού δρόµου στη θέση «Κoυρεντίνα-

Λαγκός» της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου. 

 Ο πρόεδρος είπε ότι µε το αριθµό πρωτ. Υ.∆.3409/06-11-2015 έγγραφο της 

∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών Τµήµα Σχεδίου Πόλης & Περιουσίας του ∆ήµου 

Ρεθύµνης πήρε εντολή, ως κατά νόµο αρµόδιος ,να γνωµατεύσει επί της ύπαρξης ή 

µη δρόµου στην εν λόγω θέση και ανέγνωσε το κείµενο της γνωµάτευσης από την 

οποία µε πλήθος συµβολαίων, τοπογραφικών, αποσπασµάτων κτηµατολογίου, 

αποφάσεων τοπικών συµβουλίων της προηγούµενης περιόδου, εγγράφων και άλλων 

στοιχείων, τεκµηριώνεται η από αµνηµονεύτου χρόνου ύπαρξη του δρόµου αυτού. 



  

 


